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به دنبال تداوم بالانشيني 

در حسرت اولين پيروزي 

 سولدو برف 
تبريز را مي بيند؟

كرمانی ها برد می خواهند

تيم خوزستاني گل نزن!

به ليگ يك نزديك نشو!
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هاكان شوكور ؛ 
اسطوره اي كه 

تبعيد شد

 استكي : 
می خواستم در 

MMA  مبارزه كنم

7هندبالترکیه 6

واکنش خداداد به فایل 
صوتی جنجالی

 نبــايد 
 كنعانی زادگان 

را نابود كنيم
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بيسـت وپنجم ـ  سـال   1400  چهار  شـنبه 8 دی 
تومـان  5000 ـ   8صفحـه  ـ    7037 شـماره 

16:00
پرسپولیس سپاهان

فجر سپاسی

تراکتور

نفت م.س 

گهر گل 

نساجی

پیکان

مس

صنعت  نفت

ذوب آهن

هوادار

شهرخودرو

آلومینیوم  

فيلم زندگی بيرانوند در 
جشنواره فجر اكران می شود 

علی بیرو در کنار بزرگان سینما

ال کلاسیکو این بار در اراک

 بازی ۶  امتیازی
برای جام ششم

بررسی ترکیب احتمالی پرسپولیس مقابل سپاهان

و پرسپولیس بیشتر شده 
 نویدکیا: تنش سپاهان

ضربه ایستگاهی تعیین کننده است 
 پاشازاده: در بازی با فولاد 

 بازگشــت كمال 
و  ادامه نيمکت  نشينـی 
مهدی ترابی

به شکست هاي حريف 
 در  ورزشگاه  اراك 

فکر نکـردم 

 اميدوارم استقلال
 و  پرسپوليس  از آسيا 
حذف  شوند!

تا وریا جام را بالای سر نبرد
به چیز دیگری فکر نمی کنم

 فدراسیون هم در مسئله 
گل گهر مقصـر است

مجیدی: مسببان حذف استقلال  گل محمدي: مسئولان رسانه اي
و پرسپولیس باید محاکمه شوندسپاهان باید پاسخگو باشند 

خصـــوصی ۱۰ سال دیگر هم پرسپولیس و استقلال مجوز حرفه ایرئیس کمیته استیناف صدور  ادعای عجیب 
 
نمی شوند

خبرگردی
NEWS BROWSING

سرمقاله
E d i t o r i a lفرهاد اشراقي

مقصران ژست قهرمان ملي را گرفته اند
بعضي از مديران  طوري در مورد حذف پرســپوليس و استقلال از آسيا 
صحبت مي كنند كه انگار واقعاً از اين ماجرا ناراحت هستند و هيچ تقصيري 
متوجه آنها نيست. در حالي كه اگر قرار باشد به قول معروف ماجرا را شخم 
بزنيم بســياري از آنها نه تنها مقصر هســتند بلكه در درصد تقصير آنها 
بالاســت. ما چند سال پياپي مشكلات را با تلفن و سفارش حل كرديم و 
حالا كه  گير افتاده ايم، تلفني ها و سفارشي ها طوري سينه را ستبر كرده و 
از اين برنامه تلويزيوني به آن يكي مي روند كه هر كس نداند فكر مي كند 
خودشان منجي فوتبال كشور بودند و در دوره مديريت شان شاهكار كردند. 
در حالي كه به هر حال كارنامه هر مديري مشخص است و همه مردم را 
نمي توان گول زد. كساني كه امروز در ماجراي پرسپوليس واستقلال دايه 
مهربان تر از مادر شده اند همان هايي هستند كه بسياري از مشكلات را به 
زعم خودشان با فرش و پسته حل مي كردند و حالا دم از قانون و قانونمداري 
مي زنند. به هر حال خيلي ها زمان مديريت اين حضرات را به خاطر دارند 
و هنرنمايي هاي آنها فراموش شــدني نيســت اما چقدر خوب است كه 
مشكلات به صورت ريشه اي و يك بار براي هميشه حل شود تا دوباره سال 
آينده همين وقت ها كاســه چه كنم چه كنم در دست نگيريم و التماس 

كنفدراسيون فوتبال آسيا را نكنيم.

 واكنش خداداد به ماجراي 
فايل صوتي مدافع تيم ملي

 نبايد کنعاني زادگان
را نابود کنیم

خداداد عزيزي بازيكن اسبق تيم ملي در 
خصوص حواشي كه براي محمدحسين 
كنعاني زادگان بــه وجود آمده، گفت: به 
نظرم بايد به اين موضوع واقع بينانه نگاه 
كرد. كسي كه چنين كاري كرده و صداي 
بازيكن تيم ملي را بيرون داده حتماً نيتي 
داشته است. اين كار بسيار زشت بود و اصلًا 
نبايد در جامعه ما باب شود. بعيد مي دانم 
اقدامي كه صورت گرفته قانوني باشــد. 
حريم خصوصي افراد مهم ترين مســئله 
اســت و اصلًا نبايد وارد آن شد. اگر كسي 
چنين كاري انجام مي دهــد بايد با او به 
صورت قانوني برخورد شود چون آبروي 
افراد را نشــانه رفته است. كنعاني زادگان 
بازيكني است كه طي چند سال گذشته 
از نظر فوتبالي واقعاً پيشرفت چشمگيري 
داشته و شــايد اشتباه كرده اما نبايد او را 

نابود كرد. 
عزيزي تصريح كــرد: در اينكه اين 
بازيكن دچار اشتباه شده و نبايد در قالب 
بازيكن تيم ملي و يك  فرد سلبريتي اشتباه 
كند شكي وجود ندارد اما بايد قبول كرد كه 
در ورزش ما به خصوص در مورد افرادي كه 
زود رشد مي كنند فرهنگ سازي صورت 
نگرفته است. يكي بايد بازيكن تيم ملي را 
از رده نوجوانان توجيه كند كه حواســش 
باشــد هر نوع رفتاري انجام ندهد. وقتي 
چنين فيلمي منتشــر مي شود يا صدايي 
بيرون مي آيد اول بايد به كار غلطي كه براي 
ورود به حريم شخصي افراد صورت گرفته 
فكر كرد. اين كار اصلًا نبايد در جامعه باب 
شود. از طرف ديگر خود فردي كه گرفتار 
اين موضوع شده قطعاً به كار اشتباه خود 
فكر كــرده و ذهنش درگير اســت. روي 

صحبتم با مردم است، بيايد همگي با هم 
به فكر آبروي افراد باشيم ولو اينكه او اشتباه 
كرده باشد. من تأكيد مي كنم همين كه از 
كنعاني زادگان چنين فايلي بيرون آمده 
يعني او دچار اشــتباه شده ولي فراموش 
نكنيد او هم يك انســان اســت اما بايد 
مراقبــت كند كه كاري انجــام ندهد كه 

برايش دردسر شود. 
عزيزي در خصوص اينكه شايعه شده 
بود به وي پيشــنهاد ســرمربيگري تيم 
فوتبال شــهرخودرو ارائه شــده، اظهار 
داشت: نه اين گونه نيست. من 20 روز به 
اين باشگاه رفتم و بلافاصله قيد همكاري 
را زدم. اصــلًا نمي دانم چــرا مديران اين 

تيمــداري  باشــگاه 
مي كنند. اين باشــگاه از 

نظر مالي ضعيف اســت، از 
استاديوم امام رضا)ع( گرفته تا 

همه كساني كه با اين باشگاه در 
ارتبــاط هســتند از وضعيــت 

شهرخودرو مي نالند. 

پيشكسوت تيم فوتبال پرسپوليس گفت: بردن سپاهان 
از لحاظ روحي به پرسپوليس كمك مي كند اما اين تيم 
نبايد كوچك ترين اشتباهي در جريان اين ديدار داشته 
باشــد. محمد نصرتي در گفت وگو با خبر ورزشي در 
خصوص ديدار حساس سپاهان و پرسپوليس اظهار 
داشت : اين ديدار حساس و سرنوشت ساز براي قهرماني 
اســت، به همين دليل پيروزي در اين ميدان از لحاظ 
روحي به تيم برنده در ادامه مســابقات كمك خواهد 
كــرد تا در مســير موفقيــت گام بردارد امــا نبايد 

كوچك ترين اشتباهي در اين 
ديدار داشته باشد. 

وي درباره اينكه چرا 
بازي دو تيم هميشــه با 
حاشيه و جنجال همراه 
است؟ خاطر نشان كرد : 

بــه دليل اينكــه دو تيم 
مدعي هستند براي 

ني  ما قهر
يــد  با

بازي هاي رودررو را پيروز شوند تا از رقيب سبقت بگيرند 
اما خب رقابت به خارج از مســتطيل سبز هم كشيده 
مي شود و بعضي ها در فضاي مجازي مطالبي را عنوان 
مي كنند كه حساسيت دو تيم چند برابر و حاشيه ها به 
زمين كشيده مي شود. ضمن اينكه اختلاف دو تيم به 
دليل حوادثي ) مثل نابينا شــدن سرباز احمدي يا گل 
دقيقه 97 قهرماني پرسپوليس ( كه در گذشته رخ داده، 
تبديل به كينه شده است تا حساسيت بازي سپاهان و 

پرسپوليس از دربي تهران هم بالاتر برود. 
مدافع سابق پرسپوليس در ادامه افزود: مسئولان 
ســپاهان با برنامه ريزي اراك را براي ميزباني انتخاب 
كردند، چراكه پرسپوليس در دو فصل پياپي در اين شهر 
بازنده بود. فقط اميدوارم ايــن ديدار بدون جنجال و 
حاشيه به پايان برسد.  نصرتي اعتقاد دارد مشكل گلزني 
پرسپوليس بايد زودتر برطرف شود و اظهار داشت : تيم 
گل محمدي نيــاز به يك مهاجم ديگــر دارد چراكه 
فرصت هاي زيادي را در بازي ها از دست مي دهد. يك 
تيــم مدعي نبايد اينچنين فرصت ســوزي كند و 
پرسپوليس هم بايد قدر موقعيت هايی را كه به 
دست مي آورد بداند.  وي در پايان از اينكه فعلًا 
در ليگ دسته اول مربيگري نمي كند، گفت : 
براي خودم هم عجيب است چرا تيم ندارم. 
من با گل ريحان 21 هفته بدون شكست 
بودم اما هيچ باشــگاهي مرا نمي خواهد. 
البته بايد بگويم كــه مديران ما انتخاب 
درست و شايسته اي ندارند، به هر حال آنها 
مربياني انتخــاب مي كنند كه بازيكنان 
سفارشي را وارد تيم و در امور فني تيم نيز 
دخالت كننــد، بنابراين به دنبال مربيان 

بله قربان گو هستند. 

يحيي گل محمدي، سرمربي پرسپوليس در نشست خبري 
پيش از ديدار تيمش مقابل سپاهان كه به علت حكم انضباطي 
در زمين بي طرف و در اراك برگزار مي شود، گفت: يك بازي 
خيلي مهم و حساس را در پيش داريم. هر دو تيم از نظر فني 
در ســطح بالاي ليگ برتر هســتند و فكــر مي كنم يكي از 
فني ترين بازي هاي ليگ باشد. نتايج بازي هاي گذشته هيچ 
تضمينــي براي برد و باخت در آينده نــدارد. اينكه اتفاقات 
گذشته را به الان ربط بدهيم خوب نيست و نمي توانيم به اين 
مســئله فكر كنيم. امروز يك فرصت جديد براي ما اســت. 
دوســت داريم كه بهترين عملكردمان را داشــته باشيم و 

ان شاءا... با تمام قوا به ميدان مي رويم. 
گل محمدي در واكنش به اينكه باشــگاه ســپاهان در 
پوســتري كه قبل از مسابقه منتشر كرده ستاره روي لوگوي 
پرسپوليس را حذف كرده و به نوعي به تنش ها ميان هواداران 
دامن زده است، گفت: تمركز مربيان روي مباحث فني است 
ولي مسئولان بخش رســانه اي بايد پاسخگو باشند. در يك 
مســابقه و رقابت فوتبال كه دو تيم مردانه به ميدان مي روند، 
اولين چيزي كه بايد رعايت شود احترام به همديگر است كه 

به جذاب شدن يك رقابت كمك مي كند. به طور كلي نسبت 
به رأيي كه براي بازي در زمين بي طرف داده شده بود، معترض 
هســتم. بازي در زمين بي طرف به نفع بعضي تيم هاي ديگر 
است كه مدعي قهرماني هستند. آنها از اين رأي سود مي برند 
و پرسپوليس و سپاهان متضرر مي شوند.  وي درباره صادر شدن 
رأي كسر امتياز عليه گل گهر سيرجان و جلو افتادن چند تيم 
در صدر جدول گفت: اگر در اين اتفاق به طور صددرصد باشگاه 
گل گهر مقصر بوده، بحثي نيست. نمي توان همه تقصيرات را 
به گردن باشگاه گل گهر انداخت. بخشي از اين اتفاق مربوط 
به فدراسيون و روابط بين الملل است. بخشي از اين ماجرا به 
خاطر مسئوليت پذير نبودن فدراسيون فوتبال است. رأي صادر 
شده عليه گل گهر، منافع همه باشگاه ها را زير سؤال برده است. 
رأي صادر شده در حق تيم هاي ديگر غيرمنصفانه است. اينكه 
دو، ســه باشگاه از اين رأي منفعت ببرند، دليل بر ضرر كردن 
خيلي از باشگاه ها از جمله پرسپوليس است. امتيازهايي كه 
لحاظ شده، نبايد از الان لحاظ شود. سازمان ليگ اشتباه بزرگي 
كرد. اين رأي هنوز قطعيت پيدا نكرده است. دوستان در اين 
مسئله عجله كردند و ظاهراً نسبت به اين مسائل عجله دارند. 

استقلال در كنار بحث حذف از ليگ 
قهرمانان آســيا )اتفاقــي كه البته 
اميدواريم در آخرين لحظات به گونه 
ديگري رقم بخــورد ( با يك معضل 
بزرگ ديگر نيز دســت و پنجه نرم 
مي كند كه عــدم توجه كافي به آن 
مي تواند دردســر عظيمي براي اين 
باشگاه به وجود آورد. شيخ دياباته كه 

چندي قبل حكمــي به ارزش 17۵ 
هزار دلار عليه باشگاه استقلال گرفته 
در صورت عدم دريافت طلب خود تا 
روز جمعــه هفته جــاري مي تواند 
مجدداً با فيفا مكاتبه كند و زمينه براي 
بستن پنجره نقل و انتقالاتي باشگاه 
استقلال را فراهم نمايد؛ البته ديروز 
در دقايق آغازين اردوي شبانه روزي 

استقلالي ها براي جدال با فولاد اين 
شايعه را شــنيديم كه شرايط براي 
تسويه حســاب كامل با شيخ فراهم 
شده و داستان مهاجم فصل گذشته 
اين تيم امروز جمع و جور خواهد شد. 
اميدواريم هرچه سريع تر ماجرا حل 
و فصل شود و استقلال با يك مشكل 

جديد مواجه نشود. 

گزارش تمرين پرسپوليس   
سپاهان آنالیز شد

سرخپوشان پايتخت آخرين جلسه تمريني خود پيش از سفر به اراك و بازي برابر 
سپاهان از هفته دوازدهم رقابت هاي ليگ برتر را پس از جلسه فني زير نظر كادر 
فني برگزار كردند. پيش از شروع تمرين، بازيكنان در جلسه فني شركت كردند و 
آخرين نكات لازم از سوي كادر فني از طريق تصاوير ويدئويي به سرخپوشان منتقل 
شد.  بازيكنان پس از جلسه فني در زمين چمن حاضر شدند و زير نظر مربي بدنساز 
تيم، بدن ها را با دوهاي كوتاه، انجام حركات كششــي و نرمشي گرم كردند و در 
اختيــار كادر فني قرار گرفتند.  دروازه بان ها هم زيــر نظر داود فنايي تمرينات 
اختصاصي خود را انجام دادند. آقاوسط در قالب سه گروه، بخش بعدي تمرين بود 
و در ادامه، مرور كارهاي تاكتيكي و فوتبال هدفمند در برنامه قرمزپوشــان قرار 
داشــت و به صورت كامل به اجرا درآمــد.  در تمرين 6۵ دقيقه اي حامد پاكدل، 
وحدت هنانوف و محمد شــريفي به دليل مصدوميت، زير نظر كادر پزشــكي 
برنامه هاي مشخص خود را انجام دادند. در پايان تمرين، بازيكنان بدن ها را سرد 
كردند و راهي رختكن شدند و پس از استراحت و وقفه اي كوتاه عازم اراك شدند.

طلب مهاجم ناکارآمد به زودي پرداخت مي شود   
كريستين اوساگونا با وجود عملكرد خوب در ذوب آهن، نتوانست در پرسپوليس 
كارايي داشــته باشد و در اين تيم ناموفق بود. با اين حال باشگاه پرسپوليس 
موظف اســت تا چند روز آينده مطالبات اين بازيكن را پرداخت كند تا دوباره 
پنجره نقل و انتقالاتي  اش بســته نشــود. در حالي كه قرمزها مهلتي را براي 
اعتراض به پرونده اوساگونا در اختيار داشتند اما با تصميم سرپرست اين باشگاه 
از اين كار صرف نظر كردند و حالا بايد مطالبات او را پرداخت كنند. مجيد صدري 
پس از مشورت با معاونانش، متوجه شد كه پرسپوليس در اعتراض به پرونده 
اوساگونا شانسي براي برنده شدن ندارد و به همين دليل از پيگيري اين پرونده 
در دادگاه عالي ورزش و پرداخت هزينه بي جهت خودداري كرد و حالا در تلاش 
است تا هرچه زودتر طلب اين بازيكن را پرداخت كند.  شنيده ها حاكي است 
كه مطالبات اوســاگونا تأمين شده و به زودي و بعد از هماهنگي با وكيل اين 
بازيكن، مبلغ تعيين شده از سوي كميته انضباطي فيفا به حساب مهاجم فصل 
گذشته پرسپوليس واريز خواهد شد تا پرسپوليس ديگر نگراني اي بابت پرونده 
اين بازيكن نداشــته باشد. اوســاگونا به دليل مطالباتي كه از اين تيم داشته 
شكايت خود را به فيفا اعلام كرده و توانسته بود حكم دريافت 96 هزار دلار را 
دريافت كند و حالا قرمزها بايد هرچه زودتر نسبت به پرداخت مطالبات اين 
بازيكن و هزينه دادرسي اين پرونده كه مجموعاً به 10۵ هزار دلار خواهد رسيد، 
اقدام كنند تا از بسته شدن پنجره نقل و انتقالاتي خود جلوگيري كنند. البته 
در نامه اي كه وكيل اوســاگونا به فدراسيون فوتبال داده بود، يك روز از پايان 

فرصت پرسپوليس براي پرداخت مطالبات اوساگونا گذشته بود. 
استقلال- فولاد، ملاقات پس از ۱۴۳ روز  

اســتقلال امروز در دوازدهمين هفته رقابت هاي ليــگ برتر به مصاف فولاد 
خوزســتان خواهد رفت. مسابقه اي كه با توجه به سوابق ديدارهاي حاشيه دو 
تيم اصلًا بعيد نيست باز هم سرشار از اتفاقات عجيب و غريب باشد. اين دو تيم 
آخرين بار روز هفدهم مرداد امسال در فينال جام حذفي به مصاف يكديگر رفتند 
كه فولادي ها در ضربات پنالتي توانستند مردان فرهاد مجيدي را شكست داده 
و با كاپ قهرماني عكس يادگاري بگيرند. حالا پس از ســپري شدن 1۴۳ روز 

دوباره شاهد تقابل آبي پوشان تهراني با سرخپوشان خوزستاني خواهيم بود. 
نگاهي به تركيب استقلال در آخرين جدال با فولاد    

5 بازيكني که ديگر استقلالي نیستند 
استقلال امروز در چارچوب دوازدهمين هفته رقابت هاي ليگ برتر به مصاف 
فولاد خوزستان مي رود. تيمي كه تابستان امسال در فينال جام حذفي هم حريف 
آبي ها بود و توانست آنها را در ضربات پنالتي شكست بدهد و حسرت قهرماني 
در اين مســابقات را بر دل فرهاد مجيدي و شاگردانش بگذارد. استقلالي ها در 
حالي ميزبان مردان جواد نكونام هســتند كه اگر تركيب آخرين بازي اين تيم 
مقابل فولاد )همان فينال جام حذفي( را ملاك قرار بدهيم، ۵ مهره آبي پوش 
ديگر در جمع بازيكنان اين تيم حضور ندارند. محمد نادري، فرشيد اسماعيلي، 
مسعود ريگي، داريوش شجاعيان و البته مهدي قايدي در زمره نفراتي بودند كه 
هنگام برگزاري جدال نهايي جام حذفي تحت عنوان مهره ثابت يا تعويضي براي 

استقلال بازي كردند ولي حالا پيراهن تيم هاي ديگر را بر تن مي كنند. 

سـرمربي  نويدكيـا،  محـرم 
سـپاهان در نشسـت خبري قبل 
بازي تيمش مقابل پرسـپوليس 
در هفتـه دوازدهـم رقابت هـاي 
ليـگ برتـر گفـت : در ايـن بازي 
هـر دو تيـم مهمان هسـتند و ما 
روي كاغذ ميزبان هسـتيم. همه 
دوسـت دارنـد يـك بـازي خوب 
در پيـش باشـد. اميـدوارم ايـن 
اتفـاق رخ بدهـد و همـه از ايـن 

بازي لذت ببرند. 
سـتاره  حـذف  دربـاره  او 
پرسـپوليس از لوگوي اين باشگاه 
در پوسـتر پيـش از برگـزاري اين 
بـازي گفـت: مـن دربـاره ايـن 
موضـوع اطلاعـي نـدارم. ايـن دو 
تيـم ريشـه يكسـاني دارنـد اما به 
خاطـر اتفاقـات رخ داده، تنـش 
ميان دو تيم بيشـتر شـده اسـت. 
مقـداري  چيزهـا  ايـن 
اجتناب ناپذيـر اسـت و ممكـن 

است اين اتفاقات رقم بخورد. 
نويدكيا درباره كسـر امتياز از 

باشـگاه گل گهـر سـيرجان گفت: 
مـن از نظـر فوتبالـي بـه گل گهـر 
باختـم و هيـچ بحثـي نـدارم امـا 
ممكـن اسـت يـك تخلفي شـده 
باشـد كـه باشـگاه ها حـق دارنـد 

پيگيري هاي لازم را انجام دهند. 
وي دربـاره اعتـراض برخـي 
باشـگاه ها بـه عملكـرد داوري و 
ايـن  در  بيانيه هايـي  انتشـار 
خصـوص گفـت: من اعتقـادي به 
ايـن مسـائل نـدارم و نمي خواهم 
كنـم.  صحبـت  داوري  دربـاره 
داوري يكي از ركن هاي پيشـرفت 
فوتبـال اسـت. بـه نظـر مـن بايد 
شـرايطي رقم بخـورد كـه داوران 

ما احساسي سوت نزنند. 
نويدكيـا در واكنـش بـه اين 
مسـئله كـه پرسـپوليس در اراك 
باخت هـاي قابـل توجهي داشـته 
اسـت، گفـت: مـن خيلـي بـه اين 
موضـوع فكـر نكـرده بـودم. بحث 
مـا، بحـث جغرافيايـي بـود و بـه 

بقيه مسائل فكر نكرديم.

فرهاد مجيدي باز هم به كنفراس خبري رفت و پاسخگوی خبرنگاران 
بود ولي انجام اين امر طبيعي از فرهاد بعيد اســت. مجيدي كه فصل 
گذشته كمتر در كنفرانس های مطبوعاتی شركت می كرد  قبل از انجام 
كنفرانس هاي خبري اختصاصي باشگاه استقلال چند هفته در ميان به 
كنفرانــس خبري پيــش از بازي مي رفت و بيشــتر صالح مصطفوي 
پاسخگوی خبرنگاران بود اما چند هفته اي است كه فرهاد خودش در 
كنفرانس خبري شركت مي كند و پاسخ خبرنگاران را مي دهد. از زمان 
حضور سردار آجورلو، سرمربي استقلال همكاري مناسبي با باشگاه و 
مديران تيم داشته و گوش به فرمان سردار از منافع تيم حمايت مي كند. 

مجیدي گوش به فرمان سردار 

مديران باشگاه ها به دنبال مربیان بله قربان گو هستند
نصرتي : اين بازي از دربي هم حساس تر است

امروز با دياباته تسويه مي شود
شايعه در اردوي استقلال

فدراسیون هم در مسئله گل گهر مقصر است 
گل محمدي: مسئولان رسانه اي سپاهان بايد پاسخگو باشند 

به شكست هاي حريف در اراك 
فكر نكردم 

نويدكيا: تنش سپاهان و پرسپوليس بيشتر شده 
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18:00
فولاداستقلال

جدیدترین شایعه از ماجرای یک حذف تلخ

۲  ايرانــی  عليه 
پرسپوليس و استقلال به 
AFC  خبر بردند!

دوئل 6 و7

 انتقـام
یک جــام
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حمایت سرپرست تیم ملي از مهدوي کیا

 مهدي، بچــه هيئتي
و  مذهبي است
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